
Bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Stagebjergparken 
Dato: 8. august 2022 
Tidspunkt: kl. 19.30 
Sted: i nr. 29, René 

Dagsorden Referat 

 

1. 

 

Godkendelse af dagsorden 

 

Godkendt. 

 

2. 

 

Tilbagemeldinger siden sidst. 

a) hjertestarter 

b) legeplads(er) 

c) Forespørgsel til Stagebjerggård og 
Stagebjerg Allé (nordligt hegn) 

a) Vi bestiller nye elektroder og batterier til hjertestarteren. Pia 
bestiller og det koster ca. 2.100kr 

b) Den nye legeplads monteres uge 34 og der leveres faldgrus 
uge 33. De øvrige legeredskaber er blevet olieret. 

c) Casper rykker begge for svar. 

Morten finder mailadresse til Ulrik fra Stagebjerggård og til 
Stagebjergallé. 

 

 

3. 

 

Økonomi, status (Jens) 

Budget, herunder asfalt 

Resultat for 21/22 er gennemgået og godkendt. 

Budget for 22/23 er gennemgået og godkendt. 

 

 

4. 

 

Træer og hegn (Dorthe) 
a) Nedklipning af nye skud mod syd. 
b) Tilretning af træerne ved stien mod øst. 
Man får dem i hovedet hvis man ikke 
undviger 
c) Nedklipning af alle bede ved alle stier 
og ved slotsrækken og ved Casper 
d) Nye refleksbånd på søjler 
e)  Nedklipning af Træerne ved søen (ikke 
fredede træer). 
 

a) Dorte spørger kommunen ift. om der er noget fredning 
eller andet som vi skal være opmærksom på ift. især 
det sydlige ”hegn/dige”. 

b) De klippes ned til næste arbejdsdag samt det som er 
nævnt i punkt e. Punkt d løses også på næste 
arbejdsdag. 

c) Der skal på et tidspunkt tyndes ud i dette igen, men det 
bliver først senere når det er mere presserende, da der 
er ”vigtigere” projekter/opgaver det kommende år. 

 

5. 

 

Bestyrelsen deltage i evt. borgermøde om 
nyt industriområde? (Morten) 

Morten vender retur til Thomas at vi er positive, men ikke selv 
ønsker at være udførende i et evt. projektarbejde. Thomas mf. 
må gerne lave oplæg som grundejerforeningen kan lægge navn 
til når vi har haft det til gennemlæsning og godkendelse. Et 
medlem af bestyrelsen er ligeledes positiv omkring evt. 
deltagelse i et borgermøde. 

 

6. 

 

Igen: Beboerparkering på græsfortov? 

Kan vi gøre noget? 

Pia kontakter pågældende som er fremkommet med 
forespørgslen. 

 

7. 

 

Evaluering af arbejdsdag den 7. maj. 

Det gik fint og der kan sagtens arrangeres flere opgaver. 

Arbejdsdag lørdag 1.10. 

Opgaver: Klippe træer nævnt i punkt 4. Stenmel på stier. Evt. 
trappetrin ved stien og ved rutsjebanen. Løse brædder på 
affaldsøer repareres.   



 

8. 

 

Planlægning af generalforsamling, - hvem 
gør hvad? 

 

Generalforsamling 13.9 kl. 19:00 i Centrum. 

Hvem gør hvad: 

Pia booker centrum. 

Pia laver udkast til indkaldelse uden forslag. Og får Monika til 
at lægge den på hjemmesiden. 

Pia laver beretning. 

Morten printer og Casper (ulige) og Pia (lige) deler ud. 
Deadline 29.8 

Jens laver spiseseddel. Deadline 29.8 

Formøde 13.9 kl. 18:30. 

 

9. 

  

Eventuelt. 

Næste møde 

Ved forudgående henvendelse til grundejerforeningen er det ok 
at male affaldsøerne i ral 7016. Hvis man selv køber malingen 
skal kvittering blot afleveres til kassereren i nummer 85. Morten 
skriver det på facebook. 

Det aftales til generalforsamlingen. 
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